
     

LÄCKÖ SLOTT 

Lidköping

Barockslottet vid Vänern

På en udde i Ekens skärgård i Vänern strax utanför Lidköping kan du besöka 
Magnus De la Gardies barocka Läckö Slott. Här kan du vandra omkring i 
slottsträdgården, gå på konserter och äta på restaurang Hvita Hjorten. På 
naturum Vänerskärgården - Victoriahuset kan du lära dig mer om Kållandsös 
och Vänerns unika natur- och kulturmiljö. 

Ett av Västsveriges mest besökta

Läckö slott är ett av Västsveriges mest besökta turistmål och har valts till Sveriges 
vackraste slott. Den 700-åriga historien, de unikt bevarade barocksalarna och den 
yttre miljön gör slottet till en upplevelse i sig. Dessutom arrangeras konserter, opera, 
guidningar och många andra aktiviteter för både vuxna och barn på slottet.

Trädgård med unik design



Varje vår grävs och planteras det i Lilla Slottsträdgården, och varje sommar förtrollas 
besökarna av färger, former och dofter när de kommer ner för den gamla 
stentrappan. Trädgården är känd som en sinnlig och förtrollande utställningsträdgård 
med en unik design.

Övernattning och måltider

I naturum Vänerskärgården - Victoriahuset kan du både övernatta och äta gott i 
restaurangen Hvita Hjorten. Restaurangen ligger ljust och öppet med sagolik utsikt 
över Vänern. Här serveras goda måltider, tillagade av grödorna från Lilla 
Slottsträdgården och lokala grönsaksodlare, Vänerfiskare, bönder och jägare. I 
december arrangeras julkalas med eld i öppna spisen och ljuvligt goda vinterrätter.

Läckö Slott är en InfoPoint

Vill du ha fler tips på vad du kan hitta på i närområdet? Läckö Slott är en certifierad 
InfoPoint där du kan få hjälp av kunnig personal med enklare frågor kring besöksmål 
i området, samt hämta broschyrer och kartor.

Kontaktinformation 
Läckö Slott
Kållandsö
53199 Lidköping

Telefon: +46 510 48 46 60 

E-post: info@lackoslott.se 
Hemsida: lackoslott.se 

Läckö Slott Lidköping

Am Vänernsee
Auf einer Landzunge im Ekens-Archipel in Vänern bei Lidköping können Sie das 
barocke Schloss Läckö von Magnus De la Gardie besuchen. Hier können Sie im 
Schlossgarten spazieren gehen, Konzerte besuchen und im Restaurant Hvita Hjorten
essen. Im Naturschutzgebiet Vänerskärgården - Victoriahuset erfahren Sie mehr 
über die einzigartige natürliche und kulturelle Umgebung von Kållandsö und Vänern.

Einer der meistbesuchten Ausflugziele Westschwedens

Läckö Slott ist eines der meistbesuchten Reiseziele in Westschweden und wurde als 
das schönste Schloss Schwedens ausgewählt. Die 700-jährige Geschichte, die 
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einzigartig erhaltenen Barocksäle und die Außenumgebung machen das Schloss zu 
einem Erlebnis für sich. Darüber hinaus werden im Schloss Konzerte, Opern, 
Führungen und viele andere Aktivitäten für Erwachsene und Kinder organisiert.

Garten mit einzigartigem Design

Jedes Frühjahr wird im kleinen Schlossgarten ausgegraben und bepflanzt. Jeden 
Sommer verzaubern die Besucher die Farben, Formen und Düfte der alten 
Steintreppen. Der Garten ist als sinnlicher und bezaubernder Ausstellungsgarten mit 
einzigartigem Design bekannt.

Übernachtung und Mahlzeiten

Im Naturraum Vänerskärgården - Victoriahuset können Sie übernachten und im 
Restaurant Hvita Hjorten gut essen. Das Restaurant ist hell und offen und bietet 
einen herrlichen Blick auf den Vänernsee. Hier wird gutes Essen serviert, zubereitet 
von den Ernten des kleinen Palastgartens und lokalen Gemüsebauern, befreundeten
Anglern, Landwirten und Jägern. Im Dezember werden Weihnachtsfeiern mit 
Kaminfeuer und guten Wintergerichten veranstaltet.

Läckö Slott ist ein Info Point.

Wünschen Sie weitere Tipps, was Sie in der unmittelbaren Umgebung finden 
können?

Läckö Slott ist ein zertifizierter InfoPoint, an dem Sie von fachkundigen Mitarbeitern 
Hilfe bei leichteren Fragen zu Reisezielen in der Umgebung erhalten und Broschüren
und Karten herunterladen können.

Kontakt Läckö Schloss Kållandsö 53199 Lidköping 

Telefon: +46 510 48 46 60 

E-Mail: info@lackoslott.seWebsite: lackoslott.se

LÄCKÖ SLOTT 

Lidköping

Baroque castle on the banks of Vänern
Läckö Slott, Magnus de la Gardie’s baroque castle, has a magnificent location 
on a promontory in the Eken archipelago in Vänern, just outside Lidköping. 
Walk around the gardens, go to a concert and dine at the restaurant Hvita 
Hjorten. At naturum Vänerskärgården - Victoriahuset you can learn more about 
the unique natural and cultural environment of Kållandsö and Vänern. 

One of West Sweden's most popular places



Läckö Slott is one of West Sweden's most popular tourist destinations and has been 
nominated as the most beautiful castle in Sweden. Its 700 years of history, uniquely 
preserved baroque salons and the wonderful surroundings make the castle an 
experience not to be missed. There are lots of activities organised at the mansion for 
adults and children alike, such as concerts, opera, guided tours and many others.

Garden with unique design

Every spring the garden called Lilla Slottsträdgården is dug and planted, and every 
summer visitors are enchanted by the colours, shapes and smells as they walk down 
the old stone staircase. The garden is renowned as a delight for the senses, an 
enchanting exhibition garden with a unique design.

Overnight stays and eating hours

You can stay the night in naturum Vänerskärgården - Victoriahuset and have a 
wonderful meal in the Hvita Hjorten restaurant, which is bright and open with 
fabulous views over lake Vänern. The restaurant serves delicious food, prepared with
crops from Lilla Slottsträdgården and local market gardeners, Vänern fishermen, 
farmers and hunters. A Christmas party is arranged in December with yuletide logs in
the fireplace and delicious winter dishes.

InfoPoint

Would you like more ideas about what you can find nearby? Läckö Slott is a certified 
InfoPoint where you can pick up brochures and maps and the staff can help you with 
questions about the area.

Contact information 
Läckö Slott
Kållandsö
53199 Lidköping

Phone: +46 510 48 46 60 

E-mail: info@lackoslott.se 
Website: To homepage 
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